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Generalforsamling 2025  

Fredag den 14. marts 2025 kl. 21.00  

på Stoholm Kultur & Fritidscenter. 

 

Dagsorden i henhold til vedtægterne  

1. Valg af dirigent: Klaus Aude, han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.  

 
2. Valg af referent: Anne Eliasen 

 
3. Valg af 2 stemmetællere: Linda Clemmesen og Bent Simonsen 

 
4. Formandens beretning til godkendelse 

Beretningen er udsendt til alle medlemmer den 6. februar 2025 pr. mail.  

Der blev udtrykt ønske om, at udvalgte hovedpunkter fra beretningen frem over gennemgås 
på generalforsamlingen. Formanden sagde at det vil ske frem over. 

Beretningen blev godkendt. 

 
5. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  

Næste år ønskes printet regnskab på generalforsamlingen med større tekst, så det er lettere 
at læse. 

Der er i år kommet et betydeligt beløb fra Erik Bæk-Schøtts bisættelse. Der er oprettet en 
mindefond hvor fra der er indkøbt en pokal til vinderen af vores Forderby, pris ca. 9000kr.  

Medlemstallet er stort set status quo.  

6. Forelæggelse af budget 

Godkendt. 

 
7. Behandling af indkomne forslag  
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Forslag vedr. den nye vindeklasse som har en prøveperiode på to år (2024 og 2025). Forslaget 
er offentliggjort den 23. februar 2025 på hjemmesiden www.dgsk.dk.  

Lauge: De kontinentale er ved at lave om i deres regler, derfor stemte de ikke om det (forsøget 
med vinderklasser).  

John: Jeg er orienteret om, at de siger, at de har fået materialet så sent, så de ville ikke tage 
stilling.  

Lauge: Det er svært at stemme om noget som man ikke har set konsekvenserne af. Det er 
positivt at man laver noget det er mere publikumsvenligt.  

To dommere ser mere end en.  

John: der er stadig ting der ikke ses... 

Bjarke: En hundefører kan risikere at gå i fire timer og vente pga. tidskravet for slippene. 

Lauge: Ja jeg har selv prøvet det en gang, det var ikke sjovt, men når der er nogen der kommer 
med et forslag, så lad os kigge på det.  

John: Enig, vi vil gerne samarbejde om at modernisere prøveformen/reglerne. Reglerne var 
ikke lavet da vi stemte om det i SJD. Derfor vil vi gerne have at forsøget stoppes nu, og at vi så 
sammen laver en modernisering. Vi ser både noget godt i det nye og skidt i det gamle. Vi vil 
gerne kigge på det, men mener at vi skal gøre det sammen.  

Lauge: Blev I overrulet sidste år? Hvad med det forslag som stilles her?  

John: Det er ikke med på ESK generalforsamling (blev stillet for sent jf. deres vedtægter), det 
blev stemt ned på Bretonernes generalforsamling, og skal på DISK generalforsamling i aften. 
Pointerne vil have det på under Evt.  

Michael: Man skal kigge på hvor mange steder man kan holde den type prøver. Der forventes 
hold af ca. 17 hunde. Det bliver hurtigt 30 personer eller mere som skal ud over marken efter 
man har parkeret bilerne. Det kan i hvert fald ikke lade sig gøre på Tuse Næs.  

Der stemmes om at give bestyrelsen mandat til at bede SJD stoppe forsøget nu, og at man i 
stedet i samarbejder mellem alle fem klubber på at lave en modernisering af vinderklasserne.  

Der var 29 stemmeberettigede: 24 Ja, 1 Nej og 4 blanke. Generalforsamlingen gav dermed 
bestyrelsen mandat til at gå videre med forslaget.  

John fortalte efterfølgende, at han lige var blevet orienteret om, at der på DISK blev givet et 
klart Ja til forslaget.  

8. Valg til bestyrelse og suppleanter  
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a. Valg til bestyrelsen: Bjarke Farsinsen, Erik Lystrup og Pernille Aude genvælges. 

b. Valg af suppleanter: 
Anne Eliasen og Niels Henrik Lund genvælges. 

9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 
Revisorer John Nielsen og René Madsen genvælges. 

Revisorsuppleant Bent Simonsen genvælges. 

10. Eventuelt  

Anne Eliasen: Tak til alle der laver frivilligt arbejde for hundesporten både vedr. markprøver, 
udstilling, apportering og alt det andet med hundene.  

 

Erik Petersen. Udstillingen i Stoholm har ikke længere opbakning fra ESK, vi håber at DGSK vil 
bakke op.  

 

Flemming Nielsen: Jeg sidder i markvildt udvalget i SJD. Det kniber med agerhøns rundt om i 
landet, dog ikke her i dag. Vi vil opfordre bestyrelsen til at give et beløb pr. medlem for at 
støtte op om agerhønsene.  
Michael: Jeg synes det er fint at DGSK giver noget, men hvad giver SJD så til 
agerhønsefonden? Der oplyses at vi vist allerede giver til agerhønsefonden. Dette 
undersøges.  

 

Camilla Muusmann (klubredaktør på Jagthunden). Kom med input, både stort og småt. Jeg 
hjælper gerne med at få skrevet tingene. Sig det videre så vi får gode klubsider.  

 

Antallet af udstillinger og konsekvenser her af: 

Anne Eliasen: Der er fem udstillinger på få måneder, hver udstilling "låser" dommeren i et år, 
så han/hun ikke må dømme racen igen før der er gået et år. Er det så hensigtsmæssigt at 
bevare så mange udstillinger (Stoholm, hovedprøve, SJD Vissenbjerg, klubweekend, 
Setterdage)? 

John Bak: Vi ville også tage dette op. Hvad mener I om det? 
John N.: vi skal bevare specialklub udstillingerne for at få vores jagthunde bedømt.  
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Erik Petersen. Vi kan stå sammen og lægge pres på i DKK om, at dommerne ikke skal være 
låst i et år.  

Anne Geisler: Vi skal bakke op om udstillingerne. Det kan være interessant at få dommere fra 
udlandet, men det kræver at der stiller flere hunde op.  

Erik Petersen. Vi vil selv bestemme hvem der dømmer vores jagthunde, det skal DKK ikke 
bestemme ved at "låse" dommerne.  

Anne Geisler. Bredden herhjemme kan være ret begrænset. Vi kan så vælge en dommer der 
ikke dømmer showdogs men jagthunde.  

Erik Petersen. Hvis vi får dommere der kan trække jagthundefolk til, så får vi måske på sigt 
flere der stiller.  

Anne Geisler. Jeg vil aldrig vælge en showdog dommer. Vi bestemmer selv at melde vores 
hund til, respekt for jer der gik med jeres hunde for første gang i dag.  

Camilla Muusmann: Vi nye har brug for at vide om det er en jagthundedommer.  

Anne Geisler svarer at alle bare skal spørge - så vil dem der ved noget om dommerne hjælpe. 
Et godt råd er at undersøge kritikker på Hundeweb. Jeg håber at alle har tiltro til, at der aldrig i 
DGSK regi vil blive valgt en showdog dommer.  

Erik Petersen. Det er en udfordring jagthundedommere ikke bliver inviteret til at dømme på de 
store udstillinger hvor det kræver blankpudsede sko og sort jakkesæt.  

Anne Eliasen. Bestyrelsen børoverveje om hovedprøven kun skal handle om markprøver.  

Tilkendegivelse fra generalforsamlingen: skal DGSK´s bestyrelse overveje at droppe udstilling 
på hovedprøven? 14 tilkendegiver at bakke op om at droppe udstillingen frem over.  

 

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen. 

 

Referent: Anne Eliasen 

 

Dirigent Klaus Aude har den 1-4-2025 godkendt referatet.  

 

 


